
2020. 04. 11. Reagálás Farkas Vilmos testvér levelére

Az alábbi levelet Várkonyi Gábor testvér küldte Sátoraljaújhelyről.

Kedves Imre bácsi!

Ez a szobafogság, karantén és a gyülekezetektől való távollét engem is sok mindenre kezd
rádöbbenteni. Reagálva Farkas testvér levelére én magam is úgy látom, hogy a
karizmatikusság egy része a mostani helyzetben életveszélyes, mert elhitetik az emberekkel,
hogy őket nem érheti baj.
Kedvelt hangoztatott mondataik most is ez:

Nincs hited?? Higgy Istenben, és nem kapod el! Ne légy már ilyen kicsinyhitű!!

Ezeket egy lelkész nekem is a fejemhez vágva. Mások is túlzottan „pánikolónak”, jó hogy
nem hitetlennek neveztek, amikor azt mondtam, hogy a járvány miatt nem tarthatunk ifjúsági
összejövetelt a házamban! Hozzáteszem, akkor már be voltak zárva az iskolák is, pontosan
azért, mert a gyerekek a vírus fő hordozói lehetnek. Nos, nem kis lelki válságot okoztak
nekem ezek a dolgok, ezek a mondások.

Szomorúan látom, hogy Franciaország csupán egyetlen gyülekezet felelőtlensége miatt most
milyen állapotban van. Isten ítélete ez a magukat elbizakodottan csodagyógyítóknak, netán
apostoloknak nevező megtévesztő tanítókon!

Visszatértem, és ezek után még inkább visszatérek, az Igén alapuló, úgynevezett
konzervatív tanításokhoz: bűnbánat, csendesség, Isten imádata, amilyen az Igén alapuló,
reformált, kálvinista esetleg puritán hit, amely teljesen józan szellemű.

A másik: Tozer testvér most bizonyosan jót nevetne magában, de inkább elszomorodna, hogy
az úgynevezett szórakoztató gyülekezetek, mennyire kétségbeesetten próbálják tovább
szórakoztatni a híveket ahelyett, hogy élő Igét, jó táplálékot adnának! Most lepleződik le,
hogy mennyi gyülekezet épül a szórakoztatásra, és mennyire inog a talaj alattuk. Szomorúan
látom a szórakoztató pótlékokat és azt, hogy még most sem az Isten Igéje a lényeges nekik.

Végezetül: Szerintem az egyetlen igazságot képviselő józan, igei látásmód az a tradicionális,
konzervatív látásmód, amit Tozer is képviselt és még sokan mások. Szerintem az emberek is
meglátják ezt hamarosan, és reményeim szerint a szórakoztató gyülekezetekből kijőve,
megtalálják az igazi életet, Aki számunkra Jézus Krisztus, mint Megfeszített!

Ma Isten a 2. Korinthusi levél  5. fejezetével vigasztalt meg: nekünk égi sátorunk van, nem
kell félnünk, de ne legyünk elbizakodottak!

Ezekkel a gondolatokkal kívánok áldott húsvéti ünnepeket!
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